家 訊 - December 14, 2025

歡迎

歡迎來到教會的每一位: 願這主愛 的大家庭, 也成為您屬靈的家。

今天崇拜

信息: 祂奇妙的聖名(赛9:6)

十二月禱告指南:忠心到底

第二週 (12/10-12/16):忠誠的兒子順 服至死

"仰望為我們信心創始成終的耶穌。 他因那擺在前面的喜樂, 就輕看羞 辱, 忍受了十字架的苦難, 便坐在 上帝寶座的右邊。

希伯來書 12: 2

本週團契聚會時間

12/17: 週三祷告會 7:30PM 12/18: 週四姐妹會 10AM

12/19: 调五學牛學者職青/葡萄園 7:30PM

下週聖誕節聯合主日 (12/21 @ 9:30AM)

講員: 葡牧師 主席: 黃裕龍

翻譯: Ann Chen

招待: 張曉彤, 顏海華

家訊

- 2025 教会月历: 在會堂外的桌 子上, 歡迎大家拿取, 一家一 份。
- 聖誕燭光晚會 (12/24@7PM): 欢迎大家邀请朋友一起参加。
 - 感謝神, 會員大會在上週日圓 滿結束。以下是會員大會投票 結果 Y - 同意; N - 反对; A -棄權; B -空白, (共76票) 1) 2026 年新的執委會候選人: 鄺美霞 - 72 Y, 0 N, 3 A, 1 B 黄怒濤 - 73 Y, 0 N, 3A 洪志剛 - 70 Y, 1 N, 5 A Geem Oo - 69 Y. 1 N. 6 A Darryl Dilliot - 67 Y, 3 N, 6 A Edwin Yau - 72 Y, 0 N, 4 A 2) 聘請一位中文傳道 - 63 Y, 4 N. 9 A 3) 2026 年預算-71 Y, 3 N, 1 A, 1 B
- 4. 兒童事工薑餅屋活動: 12/19 晚 上6:30在教會舉行薑餅屋活動。 邀請所有有孩子(12年級及以 下)的家庭參加。
- 每週日聚會後的茶點需要弟兄 姊妹來幫忙。請大家踴躍的在 參與表上報名。如有任何問題, 請聯絡Nicole 或是楊恬姊妹。
- 6. 2025 年報銷: 請於週日12月28 日之前將2025年的報銷表交給 Eric弟兄或海華姊妹。
- 7. 資助寮國建堂計畫: 我們將收 自由奉獻至年底。詳情請看門 外介紹 (及宣教欄)

www.BuffaloChineseChurch.org

BCCC Family News - December 14, 2025

Weekly Meetings

Wed 12/17 - Prayer meeting 7:30PM Fri 12/19 - Gingerbread house party 6:30PM

Sun 12/21 - Combined Christmas Sunday 9:30AM

No Youth and Adult Sunday school

Sermon

The Wonder of His Name (Isaiah 9:6)

Weekly Announcements

- 2026 Church calendar is available to be picked up. One per family.
- Christmas Eve Candlelight service on 12/24 at 7pm.
 - Thank God, the congregation meeting concluded successfully on last Sunday. The following are the voting results: Y - Yes, N - No, A - Abstain, B - Blank 1.) New council members for 2026, May Chang - 72 Y, 0 N, 3 A, 1 B Tom Huang - 73 Y, 0 N, 3A Timothy Hung - 70 Y, 1 N, 5 A Geem Oo - 69 Y, 1 N, 6 A, Darryl Dilliot - 67 Y, 3 N, 6 A, Edwin Yau - 72 Y. 0 N. 4 A . 2) Calling for a third minister - 63 Y,
- 3) 2026 budget 71 Y, 3 N, 1 A, 1 B We will have our annual ginger bread house Christmas party at church on

4 N, 9 A

- 12/19 at 6:30PM. We need help for purchasing snacks for Sunday coffee break next year. Please sign up. If you have any questions, please contact sister Nicole and sister Tina Yang.
- Please get your 2025 reimbursements to brother Weian or sister Hai Hua by next Sunday 12/28.
- We are collecting a freewill offering until the end of the year for ongoing contribution to the CNEC Laos building project. More information on the mission bulletin board.

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together. Stay connected to BCCC with the Church Center App. Available in the app store and Google play store

n church center

December Prayer Guide: Faithful to the End

Week 12/10 - 12/16 Faithful Son Obeyed Unto Death

"looking to Jesus, the founder and perfecter of our faith, who for the joy that was set before him endured the cross, despising the shame, and is seated at the right hand of the throne of God."

Hebrews 12:2

Next Sunday 12/21

(Combined Service @ 9:30AM)

Speaker: Pastor Porty Chairperson: Yulong Huang Translator: Ann Chen Ushers: Jiguang Dai, Dan Ip

Mail Offerings to: PO Box 1003 Williamsville, NY 14231 Give Online: @Tithe.ly



4640 Main St. Amherst, NY 14226

Pastor: Rev. Sunny Lee Assoc Pastor: Rev. Diosdado Portugal III 4640 Main St. Amherst. NY 14226 www.BuffaloChineseChurch.org